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Boligudvalget

Til:

Dato:

Økonomi- og erhvervsministeren

23. oktober 2008

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BOU alm. del

Spørgsmål 2

Hvilke overvejelser ligger bag ved det forhold, at andelsboligejere ikke kan 

låne i realkreditinstitutterne og kan man forestille sig en ændring af loven, så 

de får denne adgang - og dermed adgang til billigere lån herunder 

fastforrentede lån?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Nanna Westerby (SF).

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Nanna.Westerby@ft.dk og til 

udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Nanna Westerby

formand
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